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Zápisnica  

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 04.12.2019 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 

 Zasadnutie OZ oficiálne otvorila o 18:15 zástupkyňa starostu Martina Dobrovodská z dôvodu 

neprítomnosti starostu, ktorý  bol ospravedlnený z dôvodu čerpania dovolenky. Pani M. 

Dobrovodská privítala prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal starosta  v zmysle 

Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je 

prítomných 7.  

Upozornila prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový záznam. 

Oboznámil prítomných s programom OZ. 

 

Program :  

 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Informácie starostu obce 

4. Námety a pripomienky občanov 

5. Interpelácie poslancov 

6. Voľba hlavného kontrolóra obce  

7. Dodatok č. 3  k nájomnej zmluve s FIPE  

8. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií  

9. Plnenie rozpočtu za III. Štvrťrok 2019 

10. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 6/2019 

11. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2020 

12. Plán zasadnutí OZ na rok 2020 

13. Rôzne  

14. Záver 

Pani Dobrovodská navrhla upraviť program nasledovne: doplniť bod 2. o voľbu volebnej 

komisie , z dôvodu neprítomnosti  pána starostu vypustiť z programu bod číslo 3 . Informácie 

starostu obce.  Do bodu Rôzne doplniť odpis záväzkov. 

Z poslancov program doplnil pán Milko do bodu rôzne návrh na uznesenie Návrh na 

pravidelné pracovné stretnutia. 

 

Upravený program bol nasledovný:  
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1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

2. Voľba návrhovej komisie a volebnej komisie 

3. Námety a pripomienky občanov 

4. Interpelácie poslancov 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce  

6. Dodatok č. 3  k nájomnej zmluve s FIPE  

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií  

8. Plnenie rozpočtu za III. Štvrťrok 2019 

9. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 6/2019 

10. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2020 

11. Plán zasadnutí OZ na rok 2020 

12. Rôzne  

a) Odpisy záväzkov z účtovníctva obce 

b) Návrh na uznesenie: Návrh na pravidelné pracovné 

stretnutia. 

13. Záver 

 

Upravený  program bol jednohlasne poslancami schválený. 

 

UZNESENIE č.136/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje program 12. rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí  pani Dobrovodskou pán Marián Sollár a pán 

Andrej Klimo. Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Hladká 

K návrhu bolo prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č.137/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: p. Marián Sollár, p. Andrej Klimo 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:       0   poslancov 
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Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Hladká 

 

    

Bod. 2 Voľba návrhovej komisie 

Pani Dobrovodskou  boli navrhnutí do návrhovej komisie poslanci: p. Michal Šlachta ,  p. 

Patrik Vaško , p. Viliam Páleník. 

Komisia bola schválená jednohlasne a bolo prijaté uznesenie:  

 

UZNESENIE č.138/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení p. Michal Šlachta, p. Patrik Vaško, p. Viliam 

Páleník.  

 

Za:   7  Proti:   0 Zdržal sa: 0 poslancov 

 

V bode č.2 bola pani Dobrovodskou navrhnutá volebná komisia pre voľby Hlavného 

kontrolóra obce v zložení:  p. Michal Šlachta, p. Patrik Vaško, p. Viliam Páleník.  

Komisia bola schválená jednohlasne a bolo prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č. 139/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Volí volebnú komisiu v nasledovnom zložení p. Michal Šlachta, p. Patrik Vaško, p. Viliam 

Páleník.  

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 Bod č.3 Námety a pripomienky občanov  

V bode č.3 vystúpil občan pán Pavel Páleník a pozval všetkých poslancov na  „ Predvianočné 

posedenie pri kávičke“ ktoré organizuje výbor Klubu dôchodcov , výbor Červeného kríža  

a starosta obce pre seniorov v obci Zálesie.   Posedenie sa koná 8. decembra 2019 v nedeľu 

o 15:00 hod v kultúrnom dome v Zálesí. Poslanci za pozvanie pánovi Páleníkovi poďakovali.  

K bodu č.3 bolo prijaté uznesenie:  

 

UZNESENIE č. 140/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie námety a pripomienky občanov 

 

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 4 Interpelácie poslancov 

V bode č. 4 vyzvala pani Dobrovodská poslancov na ich interpelácie: vystúpili. 

1)  
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a) Pán poslanec Milko:  Nedostal písomne odpovede na  otázky ktoré dával starostovi 

v predchádzajúcich zastupiteľstvách .   

b) Pán poslanec Milko sa pýta pána starostu ako  je riešená statika  na prvom 

poschodí v starej bude Materskej školy ?. Podľa jeho informácii tento problém  

vraj  pán starosta riešil  ale pán Milko nemá od pána starostu  žiadne informácie. 

Preto žiada, v prípade ak bol urobený statický posudok aby mu ho pán starosta 

priložil ako  prílohu k písomnej odpovedi na jeho otázku. 

c) Pán poslanec Milko sa pýta aký máme posun v exekúcii , aký je časový horizont 

jej riešenia ,a  či vie p. starosta a pani  právnička dať k tomuto stanovisko, pretože  

v budúcom roku 2020  budú vyhlásené výzvy a rád by vedel či sa do výziev bude 

obec môcť prihlasovať, nakoľko pri exekúcii to nie je možné.   

2)  

Pán poslanec Klimo: pán starosta mal do  konca novembra  vypracovať a poslať poslancom 

audit personálneho a technického riešenia Obecného úradu . Túto správu poslanci nedostali.  

3)  

Pani poslankyňa Dobrovodská: sa pýta ako p. starosta riešil , alebo rieši jamu vo vozovke na 

Malinovskej ulici. Či už opravu nahlásil na BSK.  

K bodu č. 4 bolo prijaté uznesenie:  

 

UZNESENIE č. 141/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie interpelácie poslancov. 

 

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

Bod č.5 Voľba hlavného kontrolóra obce  

 V bode č.5 vyzvala pani Dobrovodská pána poslanca Viliama Páleníka aby informoval 

prítomných ako prebehla komisia  určená na vyhodnotenie prihlášok do volieb  hlavného 

kontrolóra obce ktorá zasadala dňa 03. 12.2019. Pán poslanec Viliam Páleník informoval: 

komisia mala vyhodnotiť predložené žiadosti  uchádzačov , na základe zverejnenej výzvy , 

ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce. Na základe tejto 

výzvy bola predložená jedna žiadosť uchádzačky. Táto uchádzačka bola na komisiu na 

3.12.2019 pozvaná, ale tá sa bez vysvetlenia nedostavila. Komisiu posúdila, že jej žiadosť 

spĺňa kritéria na kandidatúru  do volieb  a pani RNDr. Elena Niepelová PhD. Môže byť 

pripustená ako kandidátka k voľbám Hlavného kontrolóra obce.  

Pani Dobrovodská otvorila  k tomuto bodu rozpravu kde začala ako prvá.  

1.  

Za jej pôsobenia ako poslankyňa  zažila jednu voľbu Hlavného kontrolóra obce . V tom čase 

kandidátky prijali pozvanie a poslanci sa mohli pýtať na ich činnosť. Kandidátka  pre  tieto 

voľby  dnes 4.12.2019 sa nezúčastnila na zasadaní komisie 3.12.2019 a nie je prítomná ani na 

dnešnom zasadaní OZ 4.12.2019  na ktoré boli vyhlásené voľby Hlavného kontrolóra obce. Je 

to škoda.  Preto, keďže nemá možnosť sa s kandidátkou zoznámiť nebude ju voliť.  
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2.  

V rozprave pokračoval pán poslanec Sollár . Ak sa niekto hlási na pracovnú pozíciu má 

poslať aj svoj životopis, čo sa nestalo. Preto nevie posúdiť jej prácu. Preto ju taktiež nebude 

voliť.  

 

3.  

Pán poslanec Klimo sa stotožňuje s názormi ostatných a potvrdzuje, že informácie nie sú 

postačujúce.  

 

4.  

Pán poslanec Vaško  má rovnaký názor ako predchádzajúci poslanci.  

 

5.  

Pán poslanec Páleník. Za túto kandidátku  hovorí  „za“   jej činnosť , dlhodobé pôsobenie ako 

Hlavná kontrolórka na obecnom úrade v Bernolákove, žije v Zálesí takže je známa niektorým 

občanom. „Proti“  je jej neprítomnosť. K príprave volieb boli rôzne „šumy“ preto jej 

neprítomnosť chápe a akceptuje jej rozhodnutie nevystúpiť.  

 

6.  

Pán poslanec Milko odporučil  lepšie pripraviť voľby aby bolo aj viac uchádzačov. 

 

Pani Dobrovodská  dala po zhode poslancov a rozprave hlasovať priamou voľbou  za 

kandidátku na hlavnú  kontrolórku obce Zálesie RNDr. Elenu Niepelovú PhD. 

 Prijaté uznesenie:  

 

UZNESENIE č. 142/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Volí  hlavného kontrolóra obce RNDr. Helenu Niepelovú, PhD. 

 

 

Za:  1   Proti:  6  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Pán poslanec Páleník predniesol uznesenie volebnej komisie.  

Volebná komisia  Konštatuje, že kandidátka  RNDr. Helena Niepelová, PhD. nebola zvolená 

za Hlavnú kontrolórku obce Zálesie.  

 

Následne bolo prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č. 144/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie , že kandidátka  RNDr. Helena Niepelová, PhD. nebola zvolená za Hlavnú 

kontrolórku obce Zálesie.  

 

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 
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Bod č.6 Dodatok č.3 k nájomnej zmluve s FIPE 

Pani Dobrovodská vyzvala pána poslanca Páleníka aby prítomných informoval k návrhu 

dodatku ako predseda Administratívno legislatívnej komisie. Pán Páleník: dodatok č. 3 

k nájomnej zmluve s FIPE -prevádzkovateľ potravín v obci Zálesie bol prejednávaný už 

v komisii pred zasadaním 11. Obecného zastupiteľstva. Z dôvodu niektorých nevyjasnených 

bodov bolo schválenie tohto dodatku presunuté na 12 zasadanie OZ 4.12.2019. V komisii 

pred týmto zasadaním OZ bola zohľadnená predchádzajúca diskusia.  Po úprave platnosti 

prenájmu do 31.03.2023 je tento dodatok odporúčaný Administratívno legislatívnou komisiou 

poslancom schváliť. Upravený dodatok s touto zmenou bol poslancom zaslaný pred 12 

zasadaním OZ.  

Prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č. 145/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Dodatok č.3 k Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 17.12.2013 medzi 

Obec Zálesie  so sídlom Trojičné nám. 1 , 900 28 Zálesie . IČO: 00682110 a Peter Vranovský 

– FI-PE , miesto podnikania : Lesná 6 , 900 28 Ivanka pri Dunaji , IČO: 17467918. 

 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

Bod č.7 Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

V bode č.7 vyzvala pani Dobrovodská predsedov jednotlivých komisií k správam. Začala 

svojou komisiou. 

 

I.  

Komisia finančná, dotačná a rozpočtová. Informuje predsedníčka Bc. Martina Dobrovodská.  

Komisia zasadala 3x. V októbri sa zaoberala financovaním a úverom  k projektu KORZO, 

11.11.2019 sa venovala výške poplatku za komunálny odpad v obci Zálesie na rok 2020, 

vzala na vedomie odporúčanie nezávislej audítorky odpísať z inventarizácie dva záväzky 

z účtovníctva obce  a to vo výške 2.274,36 euro  spoločnosť DOKARO výrobné družstvo zo 

dňa 18.01.2008 -  faktúra je premlčaná a vo výške 546,20.- euro, spoločnosť Grácia n. o. zo 

dňa 37.07.2009- organizácia je zrušená. Komisia sa venovala dodatku č.3 k nájomnej zmluve 

FIPE, venovala sa rozpočtovej disciplíne. Komisia opäť zasadala 02.12.2019 a venovala sa 

návrhu rozpočtu na rok 2020,  plneniu rozpočtu za rok 2019  a riešila rozpočtové opatrenie č. 

6 /2019.  

 

II.  

Komisia výstavby, dopravy a ÚP. Informuje predseda Ing. Arch. Peter Derevenec: 

Komisia zasadala 1x, riešila bežnú agendu a zmeny a doplnky č. 4 k územnému plánu ktoré 

pôjdu na pripomienkovanie do komisií a poslancom. 

  

III.  

Komisia na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí. Informuje 

predseda Peter Milko:  



 

 
Overovatelia Andrej Klimo............................................................................  
 
                         Marián Sollár ........................................................................                               Strana 7 
    
 

Komisia zasadala 2x, komisia si dala výzvu a úlohu zlepšiť Trhovisko v obci a to zabezpečiť 

financie na nový prístrešok a Trhovisko vybaviť stolmi. Venovala sa kamerovému systému. 

Projekt sa realizuje v menšom rozsahu preto bolo potrebné  určiť čo bude kamerami pokryté 

prioritne. Občania sa sťažujú na parkovanie na chodníkov, Obec bude vypracovávať 

pasportizáciu ciest kde sa bude na tento problém prihliadať. Komisia sa venovala poplatku za 

komunálne odpady , nestotožnila sa s navrhovaným navýšením z Obecného úradu , navrhli 

zvýšenie o 10 % . Zaoberali sa prečo sa v obci tvorí  také vysoké percento odpadu a kde.  

Výsledkom je tvorba komunálneho a objemového odpadu na zbernom dvore v Zálesí, 

vhadzovanie komunálneho odpadu do nádob určených pre separovaný zber a teda následne 

účtovanie zbernou spoločnosťou ako komunálny odpad. Navrhovala riešenie , oplotenie 

zberného dvora , umiestnenie kontajnerov pri bytovkách v uzamknutom priestore. Je dôležité 

ako sa  pán starosta zaviazal aby k opatreniam najmä na zbernom dvore prišlo k 1. marcu 

2020. V opačnom prípade bude poplatok za komunálne odpady na rok 2021 opäť vysoký.  

 

IV.  

Komisia administratívno legislatívna. Informuje predseda RNDr. Viliam Páleník PhD.: 

Komisia zasadala 2x . 11.11.2019 prejednala Rokovací poriadok , zaoberala sa organizačnými 

otázkami k voľbám Hlavného kontrolóra obce a právnou analýzou verejného činiteľa.  Na 

druhom zasadaní 3.12.2019 sa komisia venovala voľbe hlavného kontrolóra obce , Dodatku č. 

3 k nájomnej zmluve so spoločnosťou  FIPE  a materiálu k sociálnej pomoci. Obec vykonáva 

činnosť sociálnej pomoci priamo v mieste bydliska , zabezpečuje opateru opatrovateľskou 

službou priamo  doma  a obec  časť nákladov uhrádza.  Administratívno legistlatívna komisia 

odporúča  komisii  na ochranu verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí 

aby sa touto problematikou zaoberala a aby sa uplatňovalo vyššie uvedené právo aj v prípade 

umiestenia osoby v sociálnom zariadení.  

 

V.  

Komisia kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie. Informuje predseda Ing. Marián 

Sollár: Komisia zasadala 1x, venovala sa dotáciám pre združenia v obci, návrhy posunula do 

komisie školstva, mládeže a športu. Zišla sa Redakčná rada obecných novín ktorá zhodnotila 

doterajšie vydania po obsahovej stránke. Redakčná rada vypracovala pravidlá pre 

prispievateľov . Kompletný materiál je k dispozícii v redakčnej rade.  

 

VI.  

Komisia školstva, mládeže a športu.  Predseda Ing. Patrik Vaško. Komisia sa venovala 

predloženým žiadostiam o dotácie.  

 

VII.  

Komisia na prípravu projektu na riešenie výstavby ZŠ. Informuje predseda Andrej Klimo:  

pán starosta navštívil BSK a informoval komisiu  , že ako Obec máme záujem o umiestnenie 

žiakov Základnej školy v priestoroch Poľnohospodársko technickej škole. V uvedených 

priestoroch však prebieha veľká rekonštrukcia z fondov EÚ. Výstavba sa ešte nezačala a 5 

ročná udržateľnosť projektu sú problémom aby nám mohli vyhovieť. Inou alternatívou je teda 
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vlastný  obecný pozemok na výstavbu vlastnej školy a preto chce pán poslanec Klimo osloviť 

projektantov, ktorí sa výstavbami  Materských a Základných škôl zaoberajú.  

 

VIII.  

Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného činiteľa.  Informoval 

predseda RNDr. Viliam Páleník PhD.: Komisia v tomto období nezasadala.  

K bodu č.7 bolo prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č. 146/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie správu o činností komisií pri OZ 

 

Za:   7 Proti:    0         Zdržal sa:  0           poslancov  

 

 

Bod č. 8.Plnenie rozpočtu za III. Štvrťrok 2019 

V bode č.8 predniesla správu pani poslankyňa Dobrovodská. Plnenie rozpočtu prerokovala 

finančná komisia. Upozornila na prečerpávanie niektorých kapitol. Niektoré položky nie je 

možné ovplyvniť, ale treba ich mať prerokované medzi starostom a poslancami min. 

finančnou komisiou. To je napr. navýšenia platieb za právne služby, kde nebolo dosť peňazí 

a napriek tomu bol takýto dodatok podpísaný 

Pani Dobrovodská odporúča aby sa v budúcom roku pripravili  zásady hospodárenia. 

Nečerpané položky je napr. oprava komunikácii, kde bolo vyčlenených 10.000.- euro 

a čerpaných bolo iba 800.-. Taktiež bola nečerpaná časť vo výške 6.000.- euro vyčlenená na 

kanalizáciu.  

Pán poslanec Milko: ďakujem pani Dobrovodskej za informácie. Cesty v obci sú 

v dezolátnom stave a žiada p. starostu aby ak fin. prostriedky máme  aby ich do týchto ciest 

investoval ešte v tomto roku. 

Pán poslanec Páleník: zaoberal sa príjmovou časťou. Z uvedeného plnenia vyplýva, že sa 

podarilo vybrať a znížiť časť nedoplatkov. Nedoplatky sa majú vymáhať až do posledného 

dlžníka. Uvedenú príjmovú časť potvrdila pani Hladká. Nedoplatky sú vymáhané zákonným 

právnym spôsobom. Výška nedoplatkov bola znížená.  

Pán poslanec Šlachta: Kanalizácia je uložená na obecných pozemkoch, príjem by mohol byť 

z prenájmu týchto pozemkov.  Odporúča Obecnému úradu aby zaslala výzvu spoločnosti 

Globe  ktorá kanalizáciu vlastní a má ju na obecných pozemkoch uloženú.  

Pani Žižková ako hosť sa pýta ako si pán  Milko predstavuje opravu ciest.  

Odpovedal pán poslanec Milko: určite nie asfaltovaním, minimálne treba ale zahádzať jamy.  

K bodu č.8 bolo prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č. 147/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Plnenie rozpočtu za III. štvrťrok 2019.  

 

   Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa: 0  poslancov  
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Bod č. 9 Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením číslo 6/2019 

Úpravu rozpočtu  prerokovala finančná komisia, ktorá poslancom odporúča schváliť 

rozpočtové opatrenie č. 6/2019 po zapracovaní zmien, ktoré boli predložené účtovníčke obce, 

predsedníčkou finančnej komisie. K bodu neboli  iné pripomienky. 

K bodu č.9. bolo prijaté uznesenie: 

 

UZNESENIE č.148/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.6/2019. 

 

Za:  7           Proti:  0           Zdržal sa :  0         poslancov 

 

Bod č. 10. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2020 

V Bode č.10 informovala pani poslankyňa Dobrovodská. Návrh Rozpočet treba dopracovať 

hlavne čo sa týka mzdových výdavkov a výdavkov na priority obce.  

Finančná komisia odporúča starostovi obce prejednať priority rozpočtu s poslancami obce, 

aby mohli byť zaradené do riadneho rozpočtu. Prosí komisie kultúrnu a športovú, aby 

vyhodnotili žiadosti o dotácie a predložili návrh, ktorý bude možné do rozpočtu započítať.  

Po takomto dopracovaní rozpočtu bude možné návrh predložiť na rokovanie obecného 

zastupiteľstva. 

Pani Dobrovodská zároveň poďakovala účtovníčke obce, že naozaj sa svedomito  a včas 

snažila dopracovať návrh rozpočtu aj keď nemala včas potrebné podklady a rozpočet je aj 

vďaka nej z väčšej časti pripravený. Je však potrebné, aby vedenie tejto obce, ako starosta 

a poslanci rokovali o tom, čo ideme budúci rok robiť a na čo sa prostriedky vyčlenia, pretože 

rozpočet je napätý a naozaj sa treba zodpovedne dohodnúť. Bohužiaľ takéto stretnutie do 

dnešného dňa neprebehlo a preto nie je možné za nedopracovaný rozpočet v tomto momente 

hlasovať pozitívne. Pani Dobrovodská otvorila k bodu č. 10 rozpravu.  

- Pán poslanec Milko: ďakuje finančnej komisii. Očakával od p. starostu, že bude jasné 

čo bude táto obec robiť , čo sú priority, aké sú na budúci rok. Neuskutočnilo sa 

stretnutie starosta – poslanci k návrhu rozpočtu na rok 2020 aby si vydiskutovali čo sa 

bude v budúcom roku robiť. Bez tejto prípravy nebude za Rozpočet na rok 2020 

hlasovať. 

- Pán poslanec Páleník: Otázky priorít boli prerokované aj v Administratívno 

legislatívnej komisii. Porovnal administratívne kapacity podľa iných obcí. Do konca 

novembra  nepredložil p. starosta poslancom  technické a administratívne riešenie 

obecného úradu. Takto sa o návrhu rozpočtu ťažko rokuje.  

- Pán poslanec Vaško: prízvukoval, že stále žiada p. starostu aby si stanovil ciele, ktoré 

sa budú vyhodnocovať. Stotožňuje s as názorom, že k rozpočtu sa mali spoločne 

stretnúť p. starosta a poslanci. 

Pani poslankyňa Dobrovodská na základe diskusie sťahuje hlasovanie k  bodu č.10  Návrh 

rozpočtu obce Zálesie na rok 2020.  
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Bod č.11. Plán zasadnutí OZ na rok 2020 

Pani poslankyňa Dobrovodská vyzvala poslancov na pripomienkovanie navrhovaného Pánu 

zasadnutí na rok 2020.  

K navrhovanému plánu predložil zmenu pán poslanec Milko , a to aby sa plánované zasadanie 

z 9.  septembra 2020 presunulo na dátum  07.10.2020 a to z dôvodu aby medzi septembrovým 

a decembrovým zasadaním nebol veľký časový odstup.  

K bodu č.11 bolo prijaté uznesenie:  

 

UZNESENIE č.149/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

Schvaľuje Plán zasadnutí  Obecného zastupiteľstva na rok 2020 so zmenou. 

 

Za: 7              Proti:  0        Zdržal sa :  0 poslancov 

 

 Bod č.12. Rôzne  

a) Odpisy záväzkov z účtovníctva obce 

b) Návrh na uznesenie: Návrh na pravidelné pracovné stretnutia. 

V bode č.12 písmeno a) informovala pani poslankyňa Dobrovodská. Na základe  odporúčania 

nezávislej audítorky navrhuje odpísať z inventarizácie dva záväzky z účtovníctva obce  a to 

vo výške 2.274,36 euro  spoločnosť DOKARO výrobné družstvo zo dňa 18.01.2008 -  faktúra 

je premlčaná a vo výške 546,20.- euro, spoločnosť Grácia n. o. zo dňa 37.07.2009- 

organizácia je zrušená. 

K bodu č.12 písmeno a) bolo prijaté uznesenie:  

 

UZNESENIE č.150/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

a) Berie na vedomie správu  finančnej komisie k odpisom záväzkov. 

b) Schvaľuje odpis záväzkov vo výške: 2.374,36 Euro  a 546,20 euro . 

 

 

Za:  7             Proti:  0        Zdržal sa :  0 poslancov 

 

V bode č.12. písmeno b) predložil dôvodovú správu pán poslanec Milko, ktorý navrhuje 

prijať uznesenie  : Návrh na pravidelné pracovné stretnutia. Ako poslanec obecného 

zastupiteľstva je rozladený fungovaním a spoluprácou pána starostu s poslancami obecného 

zastupiteľstva. Príčiny si nedovoľuje hodnotiť ale pokúsi sa prísť s návrhom, ako daný stav 

zmeniť a ako nastaviť fungovanie a spoluprácu lepšie. 

Preto navrhuje pánovi starostovi a kolegom poslancom, aby vždy v termíne 6 dní pred 

zvolaným alebo plánovaným zasadaním OZ bola pracovná porada, kde by  spoločne hľadali 

cesty, ako obci pomôcť, spôsoby ako vyriešiť obecný problém, či iné veci, ktoré pomôžu k 

vzájomnej spolupráci. 

Dôvodová správa je  uložená v listinej forme na Obecnom úrade. 

K bodu č.12 písmeno b) bolo prijaté uznesenie:  
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UZNESENIE č.151/12/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

Berie na vedomie a súhlasí s navrhovaným stretávaním sa na pracovných poradách v termíne 

6 dní pred zvolaným alebo plánovaným zasadaním  obecného zastupiteľstva o 19:00 v 

priestoroch KD. 
 

Za:     7  Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod č. 13 Záver  

Na Záver pani poslankyňa  poďakovala všetkým za účasť a o 19:20  ukončila 12. zasadnutie 

OZ. Zasadnutie bolo zaznamenané na diktafón a nahrávka je k dispozícii na obecnom úrade.  

 
Overovatelia:  Andrej Klimo     ........................................... 
 
                           Marián Sollár  ............................................ 
                                                                                                       
 
 
 
                                                                                                            Ing. Marián Perger  
                                                                                                            Starosta obce  
 


